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5 Mart 2021 



KOMİTELERİMİZ 

Mart-2021 

1.Meslek Komitesi  Hayvansal ve Tarımsal Ürünlerin Üretim ve Satış Faaliyetleri  

2. Meslek Komitesi  Tarım, Hayvancılık ve Unlu Mamüllerin Üretim ve Pazarlaması  

3. Meslek Komitesi  Otomotiv ve Diğer Ulaşım Araçları ile Yedek Parçalarının Satış ve Servisi   

4. Meslek Komitesi  İnşaat- Altyapı- Müteahhilik  

5. Meslek Komitesi  Dayanıklı Tüketim Malları- Mobilya ve Ev Eşyalarının Ticareti  

6. Meslek Komitesi  Gıda ve Tüketim Maddelerini Toptan ve Perakende Ticareti   

7. Meslek Komitesi  Finans, Sigorta ve Kuyumculuk Faaliyetleri  

8. Meslek Komitesi  İnşaat Malzemeleri Üretim ve Ticareti  

9. Meslek Komitesi  Yurt İçi ve Yurt Dışı Yük ve Yolcu Taşımacılığı  

10. Meslek Komitesi  Seyahat Acenteleri, Konaklama, Eğlence, Yiyecek, Sanat ve Spor Tesisleri   

11. Meslek Komitesi  Dış Ticaret ve E- Ticaret   

12. Meslek Komitesi  Enerji Üretimi ve Ticareti  

13. Meslek Komitesi  Gıda ve Tüketim Maddeleri Perakende Ticareti  

14. Meslek Komitesi  Eğitim ve İletişim Hizmetleri  

15. Meslek Komitesi  Sağlık Hizmetleri, Medikal, Temizlik ve Kozmetik  

16. Meslek Komitesi  Giyim Eşyaları Toptan ve Perakende Ticareti  

17. Meslek Komitesi  Mühendislik, İklimlendirme, Mekanik ve Doğalgaz  

18. Meslek Komitesi  Mimarlık ve Genel İnşaat Faaliyetleri ile Madencilik İşleri  

19. Meslek Komitesi  İnşaat Yapım ve Onarım Faaliyetleri   



TOPLANTI RESİMLERİ 

Mart-2021 



MESLEK KOMİTE  
İSTATİSTİKLERİ 



KOMİTE İSTATİSTİKLERİ (Yazışma-Toplantı Sayısı-Karar Sayısı-Katılım Oranı) 

Meslek 
Komitesi  

Toplantı 
Sayısı  

Yazışma 
Girişim  

Dönüş 
Yazıları  

Alınan  
Kararlar  

Toplantı Katılım 
Oranı (%100)  

1. Meslek Komitesi 9  2  2 11  86,8  

2. Meslek Komitesi  9  2  2  15  90,5  

3. Meslek Komitesi  9  1  1  13  74,8  

4. Meslek Komitesi  9  3  2  20  87,2  

5. Meslek Komitesi  9  2  1  17  82,7  

6. Meslek Komitesi  9  1  1 14  87,4  

7. Meslek Komitesi  9  3  2  16  81,1  

8. Meslek Komitesi  9  1  1  12  78  

9. Meslek Komitesi  9  1  1  10  78  

10. Meslek Komitesi  9  1  1 9  74,7  

11. Meslek Komitesi  9  5  4  25  73,2  

12. Meslek Komitesi  9  1  1  12  76,4  

13. Meslek Komitesi  9  2  2  17  85,8  

14. Meslek Komitesi  9  1  1  16  82,7  

15. Meslek Komitesi  9  2  2  16  85,8  

16. Meslek Komitesi  9  3  2  10  89  

17. Meslek Komitesi  9  1  1  12  81,1  

18. Meslek Komitesi  9  2  1  13  79,5  

19. Meslek Komitesi  9  2  1  16  85,8  

Toplam 171 36 29 274 83,13 
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Toplantı Katılım Grafiği 
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KOMİTE İSTATİSTİKLERİ 

Katılım Oranlarına Göre İlk Üç Sırada Yer 
Alan Komiteler  

Birinci; %90,5 2. Meslek Komitesi  

İkinci; %89 16. Meslek Komitesi  

Üçüncü; %87,4 6. Meslek Komitesi  

Meslek Komitelerinin Genel Toplantı Katılım Ortalaması  %83,13 
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Toplantı Karar Sayıları 
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KOMİTE İSTATİSTİKLERİ 

Karar Sayılarına Göre İlk Üç Sırada  
Yer alan Komiteler 

Birinci; 25 Karar 11. Meslek Komitesi,  

İkinci; 20 Karar  4. Meslek Komitesi  

Üçüncü; 17 Karar 5 . ve 13. Meslek Komiteleri 

Meslek Komitelerimizce Alınan Toplam Karar Sayısı 275 



MESLEK KOMİTE  
GİRİŞİMLERİ 



Mart-2021 

KONU GELİŞME 

Merdiven altı yemek üretiminin 

engellenmesi 

Tarım İl Müdürlüğü- Valilik ve Belediyelerden dönüş yapılarak deneteimlerin artırılması 

sağlanmıştır.  

Park AVM’de yaşanan sorunların çözümü  Büyükşehir Belediyesi ile görüşmeler sağlanmış bir sonuç alınamamıştır.  

Oto Sanayi Sitesi elektrik hatlarının yer 

altına alınması 

VEDAŞ’tan dönüş yapılarak 2021 yılı yatırımları içerisine alındığı belirtilmiştir. Meslek 

Komitesi tarafından süreç takip edilmektedir.  

YİKOB’ da yaşanan olumsuzluklar Konuya ilişkin Van Valiliği ve YİKOB nezdinde girişimlerde bulunulmuş henüz ta 

anlamıyla bir sonuç alınamamıştır.  

Sosyal medya hesaplarımız üzerinde konuya ilişkin açıklamalar yapılmış kentimizin 

sadece birkaç müteahhitten ibaret olmadığı belirtilmiştir.  

Başkale depremi sonrası altyapı 

süreçlerinde yabancı firmalara işlerin 

verilmemesi 

Konuya ilişkin Van Valisi ile görüşme sağlanarak hasasisyet gösterilmesi talep edilmiştir.  

Ekspertiz değerleme işlemelerinde yaşanan 

sorunlar 

Konuya ilişkin TOBB başta olmak üzere Hazine ve Maliye Bakanlığı- Sanayi ve Teknoloji 

Bakanlığı ile resmi yazışmalar gerçekleştirilmiş ayrıca birebir görüşmelerde konu 

gündeme getirilmiştir. Değerleme işlemlerinin yerel kalkınma ajansları tarafından 

yapılması önerilmiştir.  

Evlilik Kredisi  Evlilik kredi detaylarının üyelerimizle paylaşılması konusunda devlet bankaları ile 

yapılan resmi yazışma neticesinde detaylar odamız web sayfasında yayınlanmıştır.  

KOMİTELERDE ALINAN KARARLAR VE GİRİŞİMLER 
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KOMİTELERDE ALINAN KARARLAR VE GİRİŞİMLER 



Mart-2021 

KONU GELİŞME 

Mobilyacıların kümelenmesi Mobilyacıların bir alanda kümelenmesine ilişkin Büyükşehir Belediyesi ile yapılan 

yazışmada bahse konu talep aktarılmıştır.  

Sigorta acenteleri sayısı 

levha ücretleri kredi kartı ödemelerindeki 

güvenlik tedbirleri 

Bahse konu talapeler ilişkin Hazine  ve Maliye Bakanlığı ile TOBB ile resmi yazışma 

gerçekleştirilmiştir.  

İnşaat Malzemecileri Sitesi yer tahisi Büyükşehir Belediyesi yetkilileri ile görüşme sağlanmıştır. Görüşmede yer tahsis 

dilekçesi sunulmuştur. Sürece ilişkin kooperatif mimarı ve Büyükşehir Belediyesi Fen 

İşleri ile İmar Müdürlükleri süreci takip etmektedir. 

Taşıma ihallelerinde meydana gelen 

sıkıntılar 

Van Valiliği'nden gelen yazıda konuya ilişkin Milli Eğitim Müdürlüğü ile iletişime 

geçildiği belirtilmiştir.  

Milli Eğitim İl Müdürlüğünden dönüş olmuş tüm ihale süreçlerinin kanunlar 

çerçevesinde yapıldığı bildirilmiştir.  

Kahvaltı fiyatlarının standart hale getirilmesi 

Van kahvaltısında yerel ürünlerin satılması 

Konuya ilişkin Büyükşehir Belediyesi ile iletişime geçilmiştir.  

Haksız rekabet-seyyar satıcılar- 

marketlerin yaşadığı sorunlar- ulusal ve 

uluslararası marketlerin fazlalığı 

Meslek komite üyeleri ile birlikte yapılan şifahi görüşmeler neticesinde İpekyolu 

Belediye Başkan Vekili ve İlçe Kaymakamı Sinan Aslan ile görüşme 

gerçekleştirilmiştir.  “Yereli Tercih Et!”Kampanyası hazırlanmıştır.  

KOMİTELERDE ALINAN KARARLAR VE GİRİŞİMLER 



Mart-2021 

KOMİTELERDE ALINAN KARARLAR VE GİRİŞİMLER 



Mart-2021 

KONU GELİŞME 

Tarım desteklerinden Van ilinin faydalanması Tarım ve Orman Bakanlığı-Hazine ve Maliye Bakanlığı ve TOBB ile yapılan 

görüşmelerde konu gündeme getirilmiştir. Tarım Bakanı ile yapılan şifahi görüşmede 

Van ilinin yeni destek paketlerinde  kapsam içine alınacağı belirtilmiştir. 

Medikal sektörü hakediş ödemeleri 

Van SGK Müdürlüğünde eczacı personel 

bulundurulması 

-SGK Personel Daire Başkanlığından dönüş yapılmış bahse konu talep uygun 

karşılanmamıştır.  

-Sağlık Bakan Yardımcısı Emine Alp Meşe, TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ticaret 

Sanayi Odalarının katılım sağladığı istişare toplantısında; konu gündeme getirilmiştir. 

-TOBB' da düzenlenen Ekonomi Şurası’nda konu Cumhurbaşkanı’na aktarılmıştır. 

Hazreti Ömer Cami Pasajı esnafının kira 

sıkıntıları  

Diyanet İşleri Başkanlığı ile iletişime geçilmiş; Ocak- Şubat- Mart   -Nisan aylarında kira 

artışına gidilmeyeceği sonrasında pandeminin seyrine göre %10 zam yapılacağı 

belirtilmiştir. 

Başkale depreminin yaşandığı bölgede kalıcı 

deprem konutları yapılması  

Konuya ilişkin Çevre ve Şehiriclik Bakanı Murat Kurum ve TOBB ile iletişime 

geçilmiştir.  

KOMİTELERDE ALINAN KARARLAR VE GİRİŞİMLER  
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KOMİTELERDE ALINAN KARARLAR VE GİRİŞİMLER 



Mart-2021 

TARİH GELİŞME 

27.03.2020 118 Sayılı yazı ile; Devlet Demiryolları vagon tahsisleri konusunda destek talep edildi. 

18.05.2020 Doğu Anadolu Bölge toplantısında kapının kontrollü açılması gündeme getirildi.  

19.08.2020 Cumhurbaşkanlığı-Ticaret Bakanlığı; ihtisas gümrüğü açılması talep edildi. (Tekstil-Gözlük-Pil-Cam-Mobilya-Oyuncak-Gübre..) 

01.09.2020 Odamız-OSB-ESOB ortaklığında gerçekleşen toplantıda Kapıköy’ün açılması konusunda ortak basın açıklaması yapıldı.  

02.09.2020 612-613 sayılı yazılarla; Ticaret Bakanlığı ve TOBB’dan; ithalat işlemlerine Van Gümrüğü’ne yetki verilmesi talep edildi.  

07.09.2020 Van Valisi ziyaret edilerek Kapıköy Sınır Kapısı ‘nın açılması konusunda destek talep edildi.  

16.09.2020 TSO Konsey Toplantısında; kapının açılması- gümrüğe bağlı ürünlerin serbest eidlmesi-lojistik destek konuları gündeme getirildi. 

20.09.2020 İran Turizm Bakanı Ali Asghar Mounesan ile bir araya gelindi; Kapıköy-kimlik ile seyahat-harçların düşürülmesi gündeme getirildi.  

25.09.2020 621 sayılı yazı ile; Ticaret Bakanı-Van Milletvekillerinden; İhtisas Gümrüğü konusunda dsetk talep edildi. (Cam-Halı-Gıda) 

28.09.2020 Dünya Gazetesi ve uluslararası gazetelerde Kapıköy Sınır Kapısı’nın önemine ilişkin gündem oluışturuldu.  

31.10.2020 Cumhurbaşkanı’nın Van ziyareti sürecinde; kapının açılması ve sınır ticareti serbestliği gündeme getirildi. 

05.11.2020 Sağlık Bakan Yrd. Emine Alp Meşe ile yapılan görüşmede; sağlık kontrolleri çerçevesinde kapının açılmasına ilişkin destek istendi. 

11.11.2020 689-690 sayılı yazılar ile; Ticaret Bakanlığı-Türkiye İhracatçılar Meclisi’nden kapının açılması hususunda destek talep edildi.  

17.11.2020 İran Erzurum Başkonsosluğu’nun ilimizde faaliyet göstermesine ilişkin resmi girişimlerde bulunuldu. 

18.11.2020 TOBB Ekonomi Şurası’nda Oda Başkanımız tarafından Kapıköy Sınır Kapısı ‘nın açılması Cumhurbaşkanı ve Bakanlara iletildi.  

22.10.2020 

24.11.2020 

Odamızı ziyaret eden CHP heyetinden kapının açılması hususunun TBMM’ye taşınmasına ilişkin destek istendi. 

CHP Antalya Milletvekili Cavit ARI Kapıköy Sınır Kapısı ‘nın açılması hususunu TBMM gündemine getirdi.  

KAPIKÖY SINIR KAPISI’NIN AÇILMASI YÖNÜNDE YAPILAN GİRİŞİMLER 
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TARİH GELİŞME 

08.12.2020 709 sayılı yazı ile Van Valiliği’nden Gümrük Kapısı’nda STM Alanı yapılmasına ilişkin talepte bulunuldu.  

15.12.2020 Yönetim Kurulumuz tarafından Kapıköy Sınır Kapısı ziyaret ederek farkındalık oluşturulmaya çalışıldı. 

21.12.2020 725 sayılı yazı ile; Van Gümrük Müdürlüğü’nden STM Alanı tahsisine ilişkin destek talep edildi. 

25.12.2020 İhracat ve Gümrükler Genel Müdürlüğü ile komite ve yönetimin katılımıyla kapının açılmasına ilişkin toplantı yapıldı.  

02.01.2021 Türkiye Ekonomiyi Konuşuyor programında Kapıköy Sınır Kapısı’nın kontrollü açılması gündeme getirildi.  

05.01.2021 Sputnik ve bir çok uluslar arası ajansa verilen demeçte; Van iline çifte standart uygulandığı dile getirildi. (Kapıköy Gündemiyle) 

07.01.2021 TOBB Genel Sekreterler toplantısında bölge odalarının desteği ile Kapıköy Sınır Kapısı’nın açılması gündeme getirildi.  

14.01.2021 4 sayılı yazı ile Van Milletvekillerinden; kapının açılmasına ilişkin destek talep edildi. 

15.01.2021 Kapıköy Sınır Kapısı’nın açılmasına ilişkin farkındalık oluşturmak üzere basın açıklaması ve dua etkinliği gerçekleştirildi.  

19.01.2021 AK Parti Van Milletvekilleri Osman Nuri Gülaçar ve İrfan Kartal ziyaret edilerek; kapının açılması konusunu gündeme getirildi. 

21.01.2021 Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank ziyaret edilerek; konunun Bakanlar Kurulu’na taşınması talep edildi.  

29.01.2021 İçişleri Bakanı Süleyman Soylu ziyaret edilerek; kapının açılması konusunda destek talep edildi.  

KAPIKÖY SINIR KAPISI’NIN AÇILMASI YÖNÜNDE YAPILAN GİRİŞİMLER 
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KAPIKÖY SINIR KAPISI’NIN AÇILMASI YÖNÜNDE YAPILAN GİRİŞİMLER 



SEKTÖR TOPLANTILARI 
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SEKTÖR TOPLANTILARI  

TOPLANTI ADI İLGİLİ MESLEK GRUBU TOPLANTIYA KATILIM YAPAN KURUM TARİHİ 

Hazır Beton Sektörü 19/8/4/17 Sektör Temsilcileri  29.06.2020 

İnşaat Sektörü 19/4/8/17 
Büyükşehir Belediyesi – İlçe Belediyeler - 

İMO -  
20.08.2020 

Özel Eğitim Kurumları 14 İl Milli Eğitim Müdürlüğü 24.09.2020 

Mühendisler - Mimarlar 17-19 İpekyolu Belediyesi /Kaymakamlığı 04.11.2020 

Turizm Sektörü 10 İpekyolu Belediyesi /Kaymakamlığı 12.11.2020 

Perakende Sektörü 13 İpekyolu Belediyesi /Kaymakamlığı 20.11.2020 

Giyim Konfeksiyon Sektörü 16 İpekyolu Belediyesi /Kaymakamlığı 26.11.2020 

İnşaat Sektörü 4-8-17-19 İpekyolu Belediyesi /Kaymakamlığı 25.12.2020 

Otomotiv Sektörü 3 İpekyolu Belediyesi /Kaymakamlığı 07.01.2021 
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SEKTÖR TOPLANTILARINDAN GÜNDEME GELEN VE SONRASINDA TAKİBİ SAĞLANAN BAŞLIKLAR 

Büyükşehir Belediyesi İmar ve Şehircilik Daire Başkanlığı’nda şehir plancısı sayısının artırılması 

Özel eğitim kurumlarının desteklenmesi; kısa çalışma ödeneği süresini uzatılması, eğitim sektörüne artı kredi sağlanması, 

Teminat sorununun çözümüne ilişkin; kentsel dönüşüm çerçevesinde proje üretenlerden banka mevduatı istenmesi problemi, 

Şabaniye Caddesi’nin 4/a'dan çıkarılarak bitişik nizamla sağlı sollu 7 kat imara açılması için söz alınmıştır. Ayrıca Cumhuriyet 
Caddesi imar sorunu ile ilgili çalışmalara başlanacağı belirtilmiştir.  
Aynı ada ve parsellerde yaşanan omurga sorununun çözümüne ilişkin destek sözü alınmıştır. 

AVM civarındaki rantın tüm caddeye dağıtılması metre kare fiyatının eşit dağıtımı ve caddenin imara açılması sorunun 
çözümüne ilişkin destek sözü alınmıştır.  
Kapıköy Sınır Kapısı'nın açılması, konaklama belgesi olmayan işletmelerin denetimi ve turizmde yaşanan sorunlar  

Yerel marketlerin yaşadığı sorunlar,  

Haksız rekabet, seyyar satıcılar ve denetimler konusunda yaşanan sorunlar 

Pandemi sürecinde alınan kiralar, yerel firmaların desteklenmesi, 

Prestij sokakların devamı ve şehir merkezindeki park sorununun ortadan kaldırılması 

İnşaat Malzemcileri Sitesinin sonlandırılması 

Kent merkezinde bina altı galericilik yapılması 

Kümelenmiş sitelerde yaşanan sıkıntılar  
 

SEKTÖR TOPLANTILARI  
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SEKTÖR TOPLANTILARI  
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3 Şubat 2020 tarihinde Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Gülşen Orhan ile komite 
başkanlarımız biraraya gelmiştir.  

Gülşen Orhan tarafından yapılan açıklamalarda;  

•    Uçak seferleri ile ilgili THY ile görüşme sağlandığı; 28 THY Uçağın atıl durumda olduğu ve yeni uçak 
alımlarının gerçekleşmesinin ardından en kısa zamanda problemin giderileceği belirtilmiştir.  

 
•    Güneş Enerjisi Endüstri Bölgesi projesi ile ilgili enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı ile görüşme 
sağlanacağı ve odanın sonuç ile ilgili bilgilendirileceği belirtilmiştir.  

 
•    Bölge Teşvikleri ile ilgili Kobi-Gel Programı kapsamında yeni sektörlerin teşvik edilmek üzere 
değerlendirilmesi konusunda çalışma yapılacağı belirtilmiştir. 

 
•    OSB Elektrik ödemeleri ile ilgili üreticilere ayrıcalık tanınması konusunda girişimlerde bulunulacağı 
belirtilmiştir.  

 
•    Van Gölü Koruma Kanunu ile ilgili Çevre ve Şehircilik Bakanlığı ve diğer ilgili kurum bürokratları ile 
görüşmelerin devam ettiği yapılacak diğer toplantılarda kısa ve orta vadeli planlamanın yapılacağı ve Van 
TSO’nun katılım sağlayacağı belirtilmiştir.  

SEKTÖR TOPLANTILARI  
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SEKTÖR TOPLANTILARI  



Mart-2021 

Cumhuriyet Caddesi trafik sorunu ve parkomat uygulamasının sonlandırılması  
Kent Meydanı Projesinin hayat geçirilmesi veya alternatif oluşturulması, 
Uçak sefer sayılarının artırılması, 
Uçak bilet fiyatlarının yüksek olması, 
Tüm siyasi tarafların kent menfaati doğrultusunda bir araya gelmesinin sağlanması, 
İhalelerde yaşanan sorunlar ve yapılan bölgecilik uygulamasının son bulması, 
Kapıköy Sınır Kapısı’nın 24 saat esaslı çalışması, 
Kapıköy Sınır Kapısı’nın transit geçişe açılması, 
STM Alanı yapılması, 
Sınır Ticareti kapsamının genişletilmesi ve ihracata yönlendirilmesi, 
Bölgenin madencilik potansiyelinin değerlendirilmesi, 
Güneş Enerjisi İhtisas Bölgesi çalışmasının bir an önce hayata geçirilmesi, 
Madencilik sektöründe uygulanan yüksek cezaların son bulması, 
6. Bölge Teşvik Sisteminin yeniden değerlendirilmesi veya yeni uygulama yönetmeliğinin hazırlanması, 
Medikala firmalarının kamu ödemelerinde yaşadığı sorunun çözümü (Geç Ödeme-700 Gün) 
SGK İl Müdürlüğünde denetleyici eczacı bulundurulması ve evrak onayının Erzurum değil de Van’dan yapılması 
Belediye, Öğretmen Evleri ve diğer kamu kurumlarının başta yemek üretimi olmak üzere ekmek üretimi ile ilgili alanlara müdahale etmemesi  
ve üreticilerin ticari alanlarının daraltılmasının önüne geçilmesi, 
OSB Elektrik tüketim ödemelerinin önüne geçilmesi üreticilere uygun elektrik enerjisis sağlanması, 
Ekspertiz değerlemelerin gözden geçirilmesi, 
Kredi kullandırma oranlarında bölgemiz iş dünyasına yönelik pozitif ayrımcılık yapılması  
Eximbank şubesi açılması 
DAİB Merkezinin ilimizde olması, 
İran Konsolosluğu’nun ilimizde hizmet vermesi, 
Van Gölü Koruma Kanunu çıkarılması, 

Gündeme Gelen Başlıklar 

SEKTÖR TOPLANTILARI  
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TARİH GELİŞME 

25.02.2020 Meclis olağanüstü toplanmıştır. Covid-19’a ilişkin istişarelerde bulunulmuştur. 

17.03.2020 Üyelerimiz ziyaret edilerek sahada edinilen bilgiler rapor haline dönüştürülmüştür. 

17.03.2020 Üyelere ücretsiz evrak verilmesi  ve tescil işlemlerinin talep doğultusunda işyerlerinde yapılması kararı alınmıştır. 

18.03.2020 Mal ve hizmetlerde fahiş fiyat artışı yapanlar basın aracılığıyla uyarılmıştır. 

20.03.2020 Mücbir sebep hali ilan edilmesi hususunda kamuoyu oluşturulmuştur. 

2020… Yasaklar ve tedbirlere ilişkin sürekli olarak web sayfası ve sosyal medya üzerinden bilgilendirmede bulunulmuştur. 

2020… Kısa Çalışma Ödeneği başta olmak üzere diğer desteklere ilişkin paylaşımlarda bulunulmuştur. 

27.03.2020 Üye aidatlarının ertelenmesine ilişkin duyurular yapılmıştır. 

24.03.2020 

15.05.2020 

TKDK’dan projesi onaylanan üyelerimize ön ödeme yapılması talebi iletilmiştir. 

Konunun AB Komisyonuna sunulduğu belirtilmiştir.  

25.03.2020 Odamız kiracılarından iki aylık kira alınmamasına ilişkin karar alınmıştır. 

25.03.2020 TOBB- Hazine ve Maliye Bakanlığı- Gelir İdaresi’ne vergi terkini konusunda talepte bulunulmuştur. 

26.03.2020 

03.04.2020 

TOBB-Aksa Doğalgaz- VASKİ-VEDAŞ’a sayaç okumalarının ertelenmesi talebinde bulunulmuştur.  

EPDK tarafından yapılan basın açıklamasında sayaç okuma işlemleri 3 ay ertelenmiştir.  

26.03.2020 116-117 TOBB ve Ticaret Bakanlığı’ndan İran ile yapılan dış ticaretin esnetilmesi talep edilmiştir.  

27.03.2020 118 sayılı yazı ile Devlet Demir Yolları Gelen Müdürlüğü’nden vagon tahsisi konusunda pozitif ayrımcılık talep edilmiştir.  

Yapılan Girişimler 

PANDEMİ SÜRECİ 
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01.04.2020 

06.05.2020 

128 sayılı yazı ile TOBB’ a sigortacılık sektörüne özel destek talep edilmiştir. 

4144 sayılı yazı ile TOBB’dan dönüş yapılmış girişimlerde bulunulacağı belirtilmiştir.  

01.04.2020 SGK Ödemeleri- İcra Takipleri- Blokelerin Kaldırılması- Pozitif Ayrımcılık talepleri TOBB’a iletilmiştir.  

03.04.2020 130 sayılı yazı ile Hakkari- Ağrı Valiliklerinden üyemiz firmaların ürün transferlerinde sorun yaşamaması talep edilmiştir.  

04.04.2020 Odamız üyesi işletmelere maske dağıtımı yapılmıştır. 

07.04.2020 137-138 sayılı yazırla Tarım ve Orman Bakanlığı’ndan kredi ertelemesi-mezbahanelerin açık olması talepleri iletilmiştir.  

07.04.2020 25 Bin TL Nakti – 40 Bin TL tutarından erzak Vefa Sosyal Destek Merkezi’ne Valilik aracılığı ile ulaştırılmıştır.  

08.04.2020 Hayvancılık sektöründe oluşan sıkıntılara ilişkin Kırmızı Et Üreticileri Birliği ile ortak basın açıklaması yapılmıştır.  

09.04.2020 141 sayılı yazı ile kredi desteği başta olmak üzere TOBB’ a üyelerimizin talepleri iletilmiştir.  

09.04.2020 142 sayılı yazı ile Van Milletvekillerinden Odamız çalışmalarına destek vermeleri talep edilmiştir.  

10.04.2020 Üyelerimizin maske talepleri Odamız tarafından toplanmıştır.  

13.04.2020 Konsey toplantısında üyelerimizin talepleri gündeme getirilmiştir.  

15.04.2020 Bloomberg TV’ye katılım sağlanarak kentimize pozitif ayrımcılık yapılması gündeme getirilmiştir.  

15.04.2020 Vergi ödemeleri konusunda ilimizdeki STK’lar ile ortak basın açıklaması yapılmıştır.  

20.04.2020 Birlik Başkanımız Rifat Hisarcıklıoğlu tarafından, eğitim sektörüne yönelik talepler; Bakan Ziya Selçuk’a iletilmiştir.  

27.04.2020 Üyelerimize Nefes Kredisi desteği sağlanmıştır.  

Yapılan Girişimler 

PANDEMİ SÜRECİ 
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27.04.2020 Turizm işletmeleri ile bir araya gelinerek gündeme gelen konular doğrultusunda girişimlerde bulunulmuştur.  

28.04.2020 Basın mensupları ile bir araya gelinerek Nefes Kredisi hakkında bilgilendirmelerde bulunulmuştur.  

29.04.2020 İki Nisan Caddesi’nde faaliyet yürüten üyelerimiz ile biraraya gelinerek talepleri doğrultusunda girişimlerde bulunulmuştur.  

30.04.2020 Ticaret Bakanı ile videkonferans aracılığıyla bir araya gelinerek kapının açılması ve diğer talepler iletilmiştir.  

18.05.2020 Doğu Anadolu Oda/Borsa toplantısında Kapıköy – Tarım Arazileri – Tohum Desteği – Sicil Affı gibi konular gündeme getirilmiştir.  

20.04.2020 Hazine Bakanlığı ile yapılan görüşmede; Kira Desteği – KDV Alacakları – Kamu Ödemeleri… konularında destek talep edilmiştir.   

22.02.2020 Bloomberg TV’ye katılım sağlanarak Kapıköy Sınır Kapısı’nın açılması konusunda kamuoyu oluşturulmaya çalışılmıştır.  

27.02.2020 Paket Tur Bedellerinin İadesi konusunda Kültür ve Turizm Bakanlığı’ndan talepte bulunulmuştur. 

02.06.2020 471 sayılı yazı ile Hazine ve Maliye Bakanlığı’ndan Kısa Çalışma Ödeneği’ne sigorta ödemelerinin eklenmesi talep edilmiştir.  

03.06.2020 Tarım ve Orman Bakanlığı’na; hazine arazileri, finansal destek, tohum desteği, TDİ-OSB, jeotermal OSB yapılması  

04.06.2020 502 sayılı yazı ile Milli Eğitim Müdürlüğü’nden yapılacak ihalelerin yerel firmalara verilmesi talep edilmiştir.  

08.06.2020 509 sayılı yazı ile Pandemi Hastanesi’nin şehir dışında yer alan hastanelere taşınması talep edilmiştir.  

08.06.2020 508 sayılı yazı ile; Gençlik Spor İl Müdürlüğü’nden; kantin işletmelerinin sözleşme sürelerinin uzatılması talep edilmiştir.  

28.06.2020 533 sayılı yazı ile; pandemiden kaynaklı sorun yaşayan firmalarımızın kamu alımlarında desteklenmesi talep edilmiştir.  

28.08.2020 602 sayılı yazı ile Hazine ve Maliye Bakanlığı’ndan; KGF Kredi ödemelerinin ertelenmesi talep edilmiştir.  

Yapılan Girişimler 

PANDEMİ SÜRECİ 
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28.08.2020 603 sayılı yazı ile Trabzon TSO’dan sınır kapılarının açılması konusunda ortak hareket edilmesi talep edilmiştir.  

28.08.2020 604 sayılı yazı ile Ticaret Bakanlığı-Milli Eğitim Bakanlığı’ndan eğitim sektörüne destek verilmesi talep edilmiştir.  

28.08.2020 

01.09.2020 

607 sayılı yazı ile Hazine ve Maliye Bakanlığı’ndan Kısa Çalışma Ödeneği süresinin uzatılması talep edilmiştir.  

Cumhurbaşkanlığı kararı ile süre uzatımına gidilmiştir.  

01.09.2020 Odamız-ESOB ve OSB tarfından turizm sektöründe yaşanan olumsuzluklara dikkat çekmek adına basın açıklaması yapılmıştır.  

04.09.2020 Karantina altındaki üyelerimize destek sunmak amacı ile Mobil Destek Ekibi oluşturulmuştur. 

07.09.2020 Van Valisi ziyaret edilerek sınır kapısının açılması hususunda destek talep edilmiştir.  

16.09.2020 Konsey toplantısında; medikal ödemeleri, sınır kapısı, turizm, eğitim kurumları… konuları gündeme getirilmiştir.  

29.09.2020 Odamız üyelerine hijyen seti dağıtılmıştır. 

24.09.2020 

19.10.2020 

27.10.2020 

Eğitim Sektörü temsilcileri ile biraraya gelinerek gündeme gelen konular 05.10.2020 tarihinde TOBB’ a iletilmiştir.  

TOBB tarafından gündeme gelen konular ilgili bakanıklara iletilmiştir.  

Toplantıya katılım sağlayan üyelere gelişmeler hakkında geri bildirimde bulunulmuştur.  

12.10.2020 Bölge Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde Ara Yoğun Bakım yapılması konusunda maddi destek sunulmuştur.  

12.10.2020 650 sayılı yazı ile Türk Telekom’dan şehrimizin telekominikasyon altyapısının güçlendirilmesi talep edilmiştir.  

20.10.2020 İran Turizm ve Kültür Bakanı ile kapının açılması, kimlikle seyahat, harçların düşürülmesi konusu dile getirilmiştir.  

20.10.2020 Taşıma ihalllerinde yaşanan sorunlar Van Valiliği ve Karayolları 11. Bölge Müdürlüğü’ne iletilmiştir.  

31.10.2020 Cumhurbaşaknı’nın ilimizi ziyaretinde; Van Gölü Koruma Kanunu, Sınır Kapısı ve Ticareti ve diğer sorunlar gündeme getirlmiştir.  

01.11.2020 Türkiye'nin ilk ve en kapsamlı Online Tıp Öğrenci Kongresi olan Cerrahi ve Travma Kongresi'ne laptop desteği sağlandı.  

Yapılan Girişimler 
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05.11.2020 Sağlık Bakan Yrd. Emine Alp Meşe ile yapılan görüşmede; sağlık kontrolleri çerçevesinde kapının açılmasına ilişkin destek istendi. 

14.12.2020 Yerel esnafı desteklemek üzere Yereli Tercih Et! Kampanyası başlatıldı.  

16.12.2020 İranlı tüccarların kapılardan geçişleri konusunda destek verilmesi talep edilmiştir.  

18.11.2020 TOBB Ekonomi Şurası’nda Oda Başkanımız tarafından Kapıköy Sınır Kapısı‘nın açılması Cumhurbaşkanı ve Bakanlara iletildi.  

23.12.2020 Tekstil yatırımlarına dikkat çekmek üzere TRT6 Kanalına katılım sağlanarak değerlendirmelerde bulunulmuştur.  

23.12.2020 En Hızlı Büyüyen 100 Şirket Van’a yatırım yapmak üzere davet edilmiştir.  

24.11.2020 Bloumberg TV’de virüs kaynaklı yaşanan olumsuzluklar değerlendirilerek sınır kapısı meselesi gündeme getirildi.  

27.11.2020 Tarım ve Orman Bakan Yrd. M. Hadi Tunç’dan TDİ-Besi OSB’nin hayata geçmesi ve kapının açılması konusunda destek istendi.  

28.12.2020 "Tablet Kampanyası" kapsamında tablet dağıtımı yapılmıştır.  

01.02.2021 Odamız Meclis Üyeleri tarafından karşılanan tabletler Çaldıran Kaymakamı Yusuf Durani Dinç'e teslim edildi. 

15.01.2021 Kapıköy Sınır Kapısı’nın açılmasına ilişkin farkındalık oluşturmak üzere basın açıklaması ve dua etkinliği gerçekleştirildi.  

19.01.2021 AK Parti Van Milletvekilleri Osman Nuri Gülaçar ve İrfan Kartal ziyaret edilerek; kapının açılması konusunu gündeme getirildi. 

21.01.2021 Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank ziyaret edilerek; konunun Bakanlar Kurulu’na taşınması talep edildi.  

29.01.2021 İçişleri Bakanı Süleyman Soylu ziyaret edilerek; kapının açılması konusunda destek talep edildi.  

Yapılan Girişimler 
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